



TENDANCES
NEW ON THE SCENE

HYDRAFACIAL®

VOTRE SOIN SUR-MESURE
YOUR PERSONALISED TREATMENT

Hydratation intense et coup d'éclat

HydraFacial® nettoie, exfolie et hydrate toutes les peaux : hommes et femmes, tous âges, et tous types. Le soin est entièrement personnalisable grâce au choix d'embouts spécifiques, des concentrations de peelings, des sérums boosters, des lumières LED et du drainage lymphatique. L'utilisation de boosters dans les protocoles combinés offre une action de prévention pour différentes indications : hyperpigmentation, anti-âge, acné et peaux sensibles.

Découvrez les témoignages sur l'expérience HydraFacial® de nos patients sur Instagram @ HydraFacial.fr et tentez de gagner votre soin personnalisé !

Intense hydration and radiance

HydraFacial® cleanses, exfoliates and hydrates: it addresses men and women, all ages and multiple skin types. The treatment is fully personalisable thanks to a selection of specific tips, various concentrations of peels, booster serums, LED lights and lymphatic drainage. Using boosters in the combined protocols has a preventative action for various indications: hyperpigmentation, anti-aging, acne and sensitive skin.

Discover our patients' reviews of the HydraFacial® experience on our Instagram account @ HydraFacial.fr and try to win a personalised treatment for yourself!

info ⓘ HydraFacial.fr et HydraFacial.com

